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هافبک تیم فوتبال القطر پس از ۳ سال سکوت در گفت وگویی با روزنامه 

»فرهیختگان« پیرامون مسائل مختلفی صحبت کرد. بشار رسن، بازیکن 

ســـابق پرسپولیس که زیرنظر برانکو به یکی از ستاره های این تیم تبدیل 

شده بود پس از 5 سال حضور موفقیت آمیز در ایران به لیگ قطر پیوست 

تا در فضای جدیدی خودش را به چالش بکشد. بشار که پس از پیوستن به 

القطر کیفیت خوبی از خود به نمایش گذاشته و عملکرد مناسبی داشته 

اســـت اخیرا موفق به کسب جایزه بهترین بازیکن ماه ژانویه سال ۲۰۲۳ 

لیگ ستارگان قطر شد. 

به طوری کـــه او بـــا حضور در ۳ بازی ماه ژانویـــه موفق به زدن یک گل و ۶ 

پاس گل برای تیمش شد و در خلق موقعیت نیز عالی بود. به همین بهانه 

»فرهیختگان« گفت وگویی با این هافبک ۲۶ ساله عراقی پیرامون مسائل 

مختلف ترتیب داده که آن را در ادامه می خوانید. 

شما پس از چندین سال حضور در پرسپولیس بالاخره تصمیم به جدایی 

گرفتید و به تیم القطر پیوستید. درمورد حضورتان در جمع سرخپوشان 

و علت جدایی  از این تیم برایمان صحبت کنید؟ 

روزهای بسیار خوبی را در پرسپولیس سپری کردم واقعا دوست داشتم با 

این تیم ادامه دهم. اما میزان افتخارات کسب شده توسط پرسپولیس در 

ســـال های حضورم در آنجا به قدری زیاد بود که دیگر احساس کردم بهتر 

است به لیگ جدیدی بروم تا در فضایی تازه ای خودم را به چالش بکشم. 

خدا را شکر ما سه قهرمانی لیگ برتر، ۲ قهرمان جام حذفی و سه قهرمانی 

سوپر جام را کسب کردیم. مهم تر از همه ۲ فینال آسیا را تجربه کردیم که 

به نظرم آرزوی هر بازیکنی است. گرچه تیم در هر دو فینال موفق به کسب 

جام قهرمانی نشـــد اما پیش خودم احساس می کردم دیگر چیز جدیدی 

برای کســـب کردن در این تیم ندارم. به همین خاطر وقتی پیشنهادی از 

لیگ ستارگان قطر دریافت کردم به آن فکر کرده و درنهایت از پرسپولیس 

جدا شدم، چون دوست داشتم خودم را در لیگ یک کشور جدید به چالش 

بکشم اما کار برایم سخت شد؛ چراکه در اینجا انتظار از بازیکنان خارجی 

خیلی بالاست، آنها توقع دارند تو همیشه بی نقص باشی. 

از حس وحال تـــان در آن زمان برایمان حرف بزنید، فوتبال بازی کردن در 

ایران چه احساســـی داشـــت، مخصوصا برای شما که بازیکن تیم بزرگی 

مثل پرسپولیس بودید؟ 

بازی در تیم پرطرفداری مثل پرســـپولیس مسئولیت بسیار بزرگی است، 

گرچه جذابیت و هیجان های خـــاص خودش را دارد اما حضور در چنین 

تیمی از تو یک بازیکن با ذهن برنده می ســـازد. کســـی که تلاش دارد هر 

بازی بهتر از بازی قبل باشـــد تا حداقل از این طریق هم که شـــده بتواند 

پاسخ لطف و حمایت هواداران روی سکوها را بدهد. 

از هواداران پرسپولیس برایمان صحبت کنید، آنها همیشه توجه خاصی 

به شما داشتند؟ 

واقعا هیچ جای دنیا هواداران فوتبال ایران مخصوصا باشگاه پرسپولیس 

را ندارد. فوتبال بخش بزرگی از زندگی مردم این کشور است. آنها با علاقه 

و حساسیت بسیاری نتایج تیم های موردعلاقه شان را دنبال می کنند. با 

بازیکنان مخصوصا خارجی های لیگ برخورد خوب و محترمانه ای دارند. 

البته این زیرنظر بودن سختی های خاص خودش را هم دارد اما درعین حال 

زیباســـت. واقعا آن حجـــم از لطف و محبت هواداران پرســـپولیس برایم 

فراموش نشدنی است. به نظرم هر بازیکنی که روزی پیراهن باشگاه 

پرسپولیس را بر تن کرده، افتخار بزرگی به کارنامه کاری اش اضافه 

کرده اســـت. این تیم از هر لحـــاظ که درنظر بگیریم به بازیکن 

امتیازات مثبت اضافه می کند. در لیگ ایران بازیکنان عراقی 

بسیاری حضور داشتند  که وقتی با آنها حرف می زنم همگی 

از این کشـــور، مردمان خونگرم و فوتبالی اش خیلی تعریف 

می کنند و خاطرات خوبی را در ذهن دارند. 

در بین بازیکنان پرسپولیس با کدام یک رابطه دوستانه بهتری دارید؟ 

واقعا انتخاب یک نفر برایم ســـخت اســـت، چون تمامی بازیکنان با من 

برخورد خوبی داشتند. اما در بین آنها نه تنها در فوتبال، بلکه در زندگی 

شـــخصی هم با سیدجلال ارتباط دوســـتانه بهتری دارم. جدا از سید با 

شـــجاع خلیل زاده، احمد نوراللهی، شایان مصلح و حسین ماهینی هم 

رابطه صمیمانه ای دارم. تمامی بچه ها مخصوصا سیدجلال خیلی به من 

کمک کردند تا زبان فارسی را یاد بگیرم. تمامی این نفرات را مثل خانواده 

خودم و گاهی بیشتر از آنها دوست داشته و دارم، چون ما زمان های زیادی 

را در اردوهـــا با هم گذراندیم. خاطرات زیبای بســـیاری داریم که هرگز از 

ذهنم پاک نخواهد شد. 

با توجه به اینکه سال ها در لیگ برتر ایران بازی کردید، شرایط لیگ امسال 

را چطور ارزیابی می کنید؟ 

بازی های لیگ ایران را دنبال می کنم. البته این را بگویم که ما پخش زنده 

مســـابقات ایران را در کشـــورهای عربی نداریم و این موضوع کمی کار را 

برایم ســـخت می کند. اما بااین حال اکثر مســـابقات مخصوصا بازی های 

پرســـپولیس را با دقت زیاد دنبال می کنم. لیگ برتر ایران نسبت به آسیا 

از ســـطح کیفی بسیار قابل قبولی برخوردار است. بازیکنان بسیارخوبی 

نیز در آن حضور دارند که همگی در پست های خودشان بهترین هستند. 

اما در بین تیم های حال حاضر لیگ سطح کیفی پرسپولیس از سایر رقبا 

به مراتب بالاتر است. البته تعجبی هم ندارد به هرحال این تیم یک کادر 

درجه یک و یک دو جین بازیکن فوق العاده دارد. امیدوارم به زودی شاهد 

قهرمانی تیم  محبوبم این بار در رقابت های آسیایی باشیم. 

پرسپولیس امسال را چطور می بینید؟ فکر می کنید باز 

هم این تیم بتواند با هدایت یحیی گل محمدی به 

قهرمانی دست پیدا کند؟ 

همان طـــور کـــه گفتـــم تمامـــی بازی های 

پرسپولیس را دنبال می کنم. آنها در فصل 

نقل وانتقـــالات بازیکنـــان خوبی جذب 

کردند، ایـــن موضوع بـــه تقویت تیم 

خیلی کمک کرد. البته پرســـپولیس 

همیشـــه بهترین اســـت چه با وجود 

بازیکنان اســـمی و چه بـــدون آنها. 

مثـــلا در چندســـال اخیـــر دیدیم 

کـــه این تیم با جدایـــی بازیکنان 

کلیدی زیادی روبه رو شد و همین 

موضوع در مقاطع مختلف نگرانی 

هواداران را درپی داشـــت اما در 

ادامه متوجه شـــدیم که حتی 

جدایی این نفرات هم نتوانست 

پرسپولیس را از کورس قهرمانی 

و بهترین بودن دور نگه دارد؛ 

چراکه ایـــن تیـــم میلیون ها 

هـــوادار دارد. هرگـــز رفتن و 

جدایی هیـــچ بازیکنی روی 

بزرگی آن تاثیر نمی گذارد. 

جـــدا از این پرســـپولیس 

امســـال را خیلی خـــوب 

دیدم، درست است که آنها 

بـــازی آخر مقابل هوادار را 

واگذار کردند اما 

به شخصه به دانش 

گل محمدی  یحیی 

و کادرش و همین طور 

غیرت بازیکنـــان ایمان 

دارم. از هـــواداران عزیز هم 

می خواهم که صبور باشـــند، چون هنوز تا پایان مسابقات وقت بسیار 

است. شکی ندارم که پرسپولیس امسال هم قهرمان می شود؛ چراکه 

این تیم فرمول قهرمانی و بهترین بودن را به خوبی از حفظ است. 

درحال حاضر در تیم فوتبال القطر در لیگ ستارگان قطر بازی می کنید 

عملکرد بســـیار خوبی داشته اید و در ۳ بازی آخر موفق به ثبت یک 

گل و ۶ پاس گل شدید. درمورد شرایط خودتان و لیگ این کشور برایمان 

صحبت کند؟ 

همیشه در هر تیمی بازی کردم از جان و دل مایه گذاشتم. در القطر هم 

همان طور که اشـــاره کردم، ســـطح توقع از بازیکنان بالاست ما در زمان 

جام جهانی اردوهای بســـیار خوبی را ترتیب دادیم و خیلی تمرین کردیم  

تا از شرایط مسابقه دور نشویم. همین موضوع هم کمک کرد تا بتوانیم در 

سه بازی ۹ امتیاز کسب کنیم. خوشبختانه همدلی بسیار خوبی در تیم 

برقرار اســـت، تلاش داریم در دیدارهای باقی مانده هم عملکرد خوب مان 

را ادامه داده و به جایگاه خوبی دست پیدا کنیم. 

پس از ثبت یک آمار فوق العاده موفق به کسب 

جایزه بهترین بازیکن ماه ژانویه ۲۰۲۳ 

لیگ ستارگان قطر شدید، در این مورد 

هم برایمان صحبت کنید؟

خدا را شکر می کنم که توانستم با تلاش 

هم تیمی هایم به این مهم دست پیدا 

کنم. واقعا با تمام توان در چندماه اخیر 

خصوصا در تعطیلی جام جهانی تمرین 

کردم. لحظه ای اســـتراحت نداشتم که 

خوشبختانه نتیجه بخش هم بود. البته 

این موفقیت مسئولیت مرا به مراتب بیشتر 

از قبل می کند تا همیشه بتوانم این روند خوب 

را ادامه دهم برای تیمم مثمرثمر باشم. 

تیم ملی عراق در مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۲ 

مقابل ایران متحمل شکســـت یک بر صفر شد، 

درنهایـــت از صعود بـــه این رقابت هـــا بازماند، 

درخصوص ناکامی از صعود به این رقابت ها برایمان 

صحبت کنید؟

بله، متاسفانه علی رغم شانس بسیار زیاد در صعود 

به جام جهانی ناکام بودیم. بازی های ما مقابل حریفانی 

خوبی مثل کره و ایران بود. البته تیم ما در آن زمان درگیر 

مشـــکلاتی هم بود که در اینجا نمی توانم به آنها بپردازم 

اما هواداران اصلا متوجه یک ســـری از مسائل نمی شوند و 

فقط پیروزی می خواهند. امیدوارم در آینده بتوانیم شاهد 

حضور تیم ملی عراق در این رقابت ها باشـــیم، چون ما در 

تاریـــخ فوتبال عراق تنها یک بار موفق به حضور در این 

رقابت ها شـــدیم و درتلاش هستیم دوباره بتوانیم این 

مهـــم را رقم بزنیم. واقعا حق کشـــور خوبی مثل عراق 

است که نماینده ای در جام جهانی داشته باشد؛ چراکه 

ما بازیکنان بسیار خوبی داریم که همگی آنها شایسته 

حضور در این رقابت ها هستند. 

بازی های ایران در رقابت های جام جهانی را تماشـــا 

کردید؟ با توجه به اینکه ســـال ها در فوتبال ایران 

حضور داشـــتید علت اصلی شکست سنگین 

ایران مقابل انگلیس و عدم صعود ایران از مرحله 

گروهی را چه می دانید؟ 

بله، برای تماشای تمامی بازی های جام جهانی به 

اســـتادیوم رفتم. بازی های ایران را هم نگاه کردم. 

من در تیم ملی همراه بازیکنان نبودم اما به عنوان 

یک فوتبالیست این را خوب می دانم که بازی اول 

در تورنمنـــت مهمی مثل جام جهانی آن هم مقابل 

تیـــم فوق العاده ای مثل انگلیس با آن همه ســـتاره 

چقدر دشوار اســـت. به نظرم این شکست آنقدرها 

هم عجیب نبود؛ چراکه مـــا بارها دیده ایم تیم های 

بزرگی مثل برزیل و آرژانتین با کســـب نتایج عجیب 

بازی را واگذار کرده انـــد. ایران هم در نیمه اول پس از 

دریافت گل اعتمادبه نفسش را از دست داد. بازیکنان 

هم به لحاظ روحی آنقدر ها که باید آماده نبودند و به نوعی 

تحت فشار قرار داشتند ولی در بازی های بعدی مقابل ولز و 

آمریکا به مراتب نمایش بهتری از شاگردان کی روش مشاهده 

کردیم؛ چراکه تیم رفته رفته خودش را پیدا کرد و به هماهنگی بیشـــتری 

رسید. اگر شانس با ایران یار بود آنها می توانستند طلسم صعود از مرحله 

گروهی را بشکنند و تاریخ ساز شوند. 

 با توجه به اینکه شـــما در لیگ قطر بـــازی می کنید برگزاری جام جهانی 

۲۰۲۲ به میزبانی این کشور را چطور دیدید؟ 

گرچه قبلا برای تماشای مسابقات جام جهانی به هیچ کشوری سفر نکرده 

بودم اما با توجه به سطح امکاناتی که در قطر سراغ دارم به خوبی می دانم 

کـــه میزبانی آنها در رقابت های جام جهانی بی نظیر بوده اســـت؛ چراکه 

امکانات در این کشـــور از هرلحاظ حرف اول را می زند. همگی از میزبانی 

این کشور رضایت داشتند. 

یکی از موضوعاتی که درمورد شما بسیار غم انگیز و تاثیرگذار است، به قبل 

از بازی با آرژانتین در اولین شب از تورنمنت چهارجانبه »سوپرکلاسیکو« 

در اردوی عراق برمی گردد، جایی که شـــما علی رغم تلاش زیاد کادرفنی 

و هم تیمی هایتان خبر فوت مادرتان را در حین بازی دریافت می کنید. 

بله، حین بازی آرژانتین حدود ساعت یک بعد از ظهر بود که مادرم فوت 

کرد. مدیر تیم به اتاقم آمد گوشی موبایلم را از من گرفت، گفت که باید در 

این دیدار مهم تمرکز کنم. تا آن زمان چیزی از آن واقعه نمی دانســـتم اما 

تمامی بازیکنان و کادر تیم از این موضوع اطلاع داشتند. آنقدر آنها طبیعی 

برخورد کردند که من حتی شک هم نکردم. بعد از بازی در هتل سر شام 

یکی از نفرات کادرفنی مرا صدا زد و گفت رئیس فدراسیون می خواهد تو را 

ببیند. آنجا به من گفتند که چه اتفاقی افتاده است و انگار دنیا روی سرم 

خراب شده بود. بعد از آن به مراسم مادر رفتم و یک هفته بسیار سخت و 

غم انگیز را پشت سر گذاشتم. روز ششم مراسم آقای گرشاسبی با پروازی 

برای تسلیت به بغداد آمدند و واقعا زحمت کشیدند. به من گفتند که باید 

برای بازی با الســـد به ایران برگردم اما من در آن زمان شرایط روحی بسیار 

بدی داشتم و خیلی خسته بودم. انگار کسی مرا شکسته بود. به او گفتم 

خســـته شده ام و دیگر نمی خواهم فوتبال بازی کنم. اصلا باورم نمی شد 

که مادرم از بین ما رفته است ولی پدرم به من گفت تو چه بازی کنی و چه 

نه، مادرت دیگر هرگز بازنخواهد گشت. 

بالاخره برگشتم برای بازی یکی، دو روزی تمرین کردم. احساس می کردم 

دیگـــر هیچ چیز نمی تواند حال مرا خوب کند. انگار قلبم برای همیشـــه 

مرده بود. تا اینکه برای بازی به ورزشـــگاه رفتم، دیدم ۱۰۰ هزار تماشاگر 

پرسپولیس به عربی به من تسلیت می گویند، اصلا نمی توانم حس وحال 

آن لحظه را توصیف کنم. هنوز وقتی به آن لحظه فکر می کنم ناخودآگاه 

گریه ام می گیرد. به عشق هواداران تا دقیقه ۸۰ با تمام وجود دویدم بعد 

از زمین خارج شدم. پرسپولیس آن بازی را برد. من همیشه عادت داشتم 

بعد از کســـب هر برد و خوشـــحالی با مادرم تماس بگیرم، اما بعد از اینکه 

پرسپولیس برد یادم افتاد این اولین بار است که تیم من برده و خوشحال 

هســـتم اما دیگر مادر نیســـت که بخواهم به او زنگ بزنم به همین خاطر 

بعد از بازی گریه کردم. 

به عنوان یک بازیکن عراقی عملکرد صفا هادی بازیکن تیم فوتبال تراکتور 

را چطور ارزیابی می کنید؟ 

صفـــا قبل از اینکه لیگ ایران را بـــرای ادامه فعالیتش انتخاب کند با من 

مشورت کرد. من هم خیلی تعریف کردم. واقعا صفا بازیکن باکیفیتی است. 

چندین بار از استقلال و چندین تیم دیگر پیشنهاد داشت اما آنها را رد کرد 

تا در اروپا به فوتبالش ادامه دهد اما درنهایت تصمیم گرفت به ایران بیاید 

و به تیم بزرگ تراکتور ملحق شـــود، جایی که قبل از او جاسم کرار هم در 

آن بازی می کرد. به نظرم صفا تصمیم درستی گرفت؛ چراکه لیگ ایران از 

کیفیت مطلوبی برخوردار اســـت بازیکنان خوبی بسیاری دارد. امیدوارم 

که او همیشه موفق و سربلند باشد. 

اگر پیشنهادی از تیم فوتبال پرسپولیس یا لیگ ایران دریافت کنید، آیا 

مایل به بازگشت هستید؟ 

اگر از لیگ ایران هر تیمی به من پیشنهاد بدهد، خوشحال خواهم شد اما 

اگر آن تیم پرسپولیس باشد با سر آن را قبول می کنم، چون خیلی دوست 

دارم به این تیم برگردم، افتخار پوشیدن پیراهن آن و حضور کنار هواداران 

دوباره نصیبم شود. البته درحال حاضر که در القطر مشغول هستم تمام 

تمرکزم روی موفقیت تیم تحت قراردادم است و باید ببینیم که در آینده 

چه اتفاقی رخ خواهد داد. 

بشار رسن در گفت وگو با »فرهیختگان«: اگر شانس با ایران یار بود از مرحله گروهی جام جهانی صعود می کرد

پرسپولیسپیشنهادبدهدباسرقبولمیکنم
 همه بازیکنان عراقی از ایران خاطرات خوبی دارند              هواداران ایرانی در دنیا بی نظیرند              پرسپولیس فرمول قهرمانی را از حفظ است

نشست چهار ساعته ارکان قضایی فدراسیون فوتبال با حضور مهدی تاج رئیس، 

هدایت ممبینی دبیرکل، خداداد افشـــاریان عضو هیات رئیسه و رئیس کمیته 

داوران و روســـا و اعضای کمیته های اخلاق و انضباطی شـــانزدهم بهمن ماه 

گذشته در حالی برگزار شد که این نشست نتایج جالب توجهی به همراه داشت 

ازجمله آن که مقرر شد تا رسیدگی به تخلفات فوتبالی به دو بخش )ارتکاب هر 

نوع تخلفی در حین و بعد از بازی در ورزشگاه و سایر تخلفات دیگر در خارج از 

محوطه ورزشگاه( تقسیم شده که براساس توافق انجام شده مقرر شد تا رسیدگی 

به تخلفات درون ورزشگاه از آغاز بازی تا ترک ورزشگاه به کمیته انضباطی سپرده 

شده و سایر تخلفات دیگر را کمیته اخلاق پیگیری کند. 

یکی از اعتراضات باشـــگاه اســـتقلال به رای محرومیت 4 جلسه ای ریکاردو 

ساپینتو و همچنین جریمه نقدی 10 درصدی این مربی این بود که رسیدگی 

بـــه تخلفات مربی در کنفرانس خبری برعهده کمیته اخلاق اســـت نه کمیته 

انضباطی؛ چراکه طبق قوانین مقرر شده بود کمیته انضباطی تنها به تخلفاتی 

رســـیدگی کند که داخل زمین رخ می دهد و رســـیدگی به تخلفات خارج از 

مستطیل سبز برعهده کمیته اخلاق باشد. 

این در حالی است که تا پیش از این به نظر می رسید اعتراض باشگاه استقلال 

به این موضوع درست باشد چراکه یحیی گل محمدی به خاطر ارتکاب تخلفی 

شبیه به ریکاردو ساپینتو از سوی کمیته اخلاق احضار شده و در واقع به همین 

بهانه به کمیته اخلاق احضار شد که ریکاردو ساپینتو از سوی کمیته انضباطی 

با محرومیت 4 جلســـه ای و جریمه نقدی 10 درصدی مواجه شد؛ یعنی ایراد 

صحبت های غیر متعارف در کنفرانس های خبری. 

در همین زمینه نیز نقدهایی منتشـــر شد مبنی بر اینکه دوگانگی در برخورد با 

تخلفات بدون شـــک موضوع جالب توجهی نیست و اگر رسیدگی به تخلفات 

مربی در کنفرانس خبری برعهده کمیته انضباطی است یحیی گل محمدی هم 

باید توسط کمیته انضباطی دعوت شود یا اگر در رسیدگی به تخلفات ساپینتو 

اشـــتباهی صورت گرفته و این پرونده باید از سوی کمیته اخلاق مورد بررسی 

قرار گیرد، این رویه باید اصلاح شود و کمیته انضباطی می تواند با صدور موقت 

رسیدگی به این تخلف را به کمیته اخلاق محول کند. 

این در شرایطی است که طبق شنیده های »فرهیختگان« جلسه ارکان قضایی 

فدراسیون فوتبال حدود یک هفته بعد از دیدار پرسپولیس و فولاد برگزار شده و 

در همین مدت یعنی در فاصله این دیدار تا نشست اشاره شده، کمیته اخلاق 

گل محمدی را به این کمیته احضار کرده بود اما بعد از آن مقرر می شـــود که 

رسیدگی به پرونده تنبیهات مشابه یعنی اظهارنظر مشکل دار در نشست خبری 

بعد از بازی ها یا میکسدزون در دستور کار رسیدگی کمیته انضباطی باشد و از 

آنجایی که نمونه صحبت های گل محمدی بعد از زمان نشســـت ارکان قضایی 

فدراسیون و توافق انجام شده، از سوی ساپینتو تکرار می شود، کمیته انضباطی 

به آن ورود کرده و رای خود را صادر کرد. 

ایـن در حالـی اسـت کـه از کمیتـه انضباطـی خبر می رسـد اگر پـای این توافق 

دیرهنـگام کـه بعـد از بـازی پرسـپولیس و فـولاد انجـام شـد، در میـان نبـوده و 

پرونـده یحیـی نیـز در کمیتـه انضباطـی بررسـی می شـد تـا بـه امـروز رای ایـن 

پرونـده هـم صـادر شـده بـود تـا اتهـام دوگانگی و تصمیمـات یک بـام و دو هوا 

بـه ایـن کمیته نچسـبد. 

گفتنی اســـت برخی تخلفات فوتبالی دیگر ازجمله گذاشـــتن پســـت ها یا 

اســـتوری های غیر فوتبالـــی و مورد دار نیز به همـــراه مصاحبه هایی که روح و 

چهره فوتبال را خدشـــه دار کرده یا حاوی توهین یا تشـــویش اذهان و نشـــر 

اکاذیب بوده از این به بعد توســـط کمیته اخلاق مورد رسیدگی قرار می گیرد. 

این در حالی اســـت که تا پیش از این براساس ماده 71 کمیته انضباطی رای 

فرد خاطی را صادر می کرد.

پشت پرده برخورد دوگانه کمیته انضباطی با ساپینتو و یحیی

پای توافق مسئولان ارکان قضایی فدراسیون فوتبال در میان بود
رای یحیی صادر نشد چون قبل از توافق احضار شده بود

ترنم کشاورز
خبرنگار
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خبرنگار گروه ورزش


